
AK TUÁLNĚ

Z JEDNÁNÍ 
ORGÁNŮ 
SPOLEČNOSTI
Představenstvo Dopravního podniku se ke své-
mu letošnímu dvacátému zasedání sešlo 19.  říj-
na 2021, aby projednalo mj. Business plán DPP do 
roku 2050 – aktualizace, zavedení elektronického 
systému spisové služby v DPP, informace o náku-
pu elektřiny na roky 2022 a 2023, dále koncepci 
rozvoje tramvajových vozoven a  informaci o ak-
tuálním stavu kolektivního vyjednávání v DPP.

Dozorčí rada DPP se ke svému devátému zasedá-
ní v  tomto roce sešla 27.  října  2021. Projednala-
aktualizovaný Business plán DPP do roku 2050, 
studii proveditelnosti financování výstavby me-
tra D – aktualizace. Dále byla seznámena mj. s in-
formací o probíhajících soudních sporech v sou-
vislosti s  výstupy ze stanic metra, informací ke 
spolupráci se společností Xanthus, s aktualizova-
nou informací k městskému rádiovému systému 
TETRA v DPP, také s informací o zpracování plánu 
interního auditu na rok 2022 a  se zprávou z  au-
ditu Finanční toky odboru Marketing a  obchod. 
V  personální oblasti byla dozorčí rada informo-
vána o aktuálním stavu kolektivního vyjednává-
ní v  DPP a  o  obsazování pracovních míst a  per-
sonálním přehledu manuálních profesí v  DPP. 

(red)

Řemeslníci roku v Senátu
Slavnostního vyhlášení výsledků soutěže Mladý řemeslník roku 2021 se 
v  Senátu Parlamentu ČR zúčastnili také dva žáci Střední průmyslové školy 
dopravní – Martin Staněk, žák oboru Informační a zabezpečovací systémy, 
a  Josef Houska z  oboru Elektrikář. Akce vyhlášená Sdružením soukromých 
škol se uskutečnila 20.  října  2021 v  reprezentativních prostorech Senátu, 
a to pod záštitou jeho I. místopředsedy Jiřího Růžičky, předsedy výboru pro 
vzdělání, vědu, kulturu, lidská práva a petice Jiřího Drahoše a Asociace ma-
lých a  středních podniků a  živnostníků ČR. Ocenění roku převzalo celkem 
25 žáků a žákyň středních odborných škol a učebních oborů.                      (red)

Pod tímto názvem se skrývá soubor deseti obrazů kolegyně Mileny Panákové, které 
díky neobvyklé instalaci – na sloupech mezi 5. a 6. kolejí – můžete vidět přímo v hale 
Muzea MHD ve Střešovicích. Jejich výběr není náhodný – každý z vyvedených obra-
zů skrývá odlišný životní příběh. Navíc, tři čtvrtiny z nich jsou z doby nedávné, kdy 
mnozí z nás měli více času si v soukromí věci uspořádat, přehodnotit i se zamyslet 
nad tím, na co jsme dříve čas neměli. Kdo by ale čekal ve spojitosti se zamyšlením 
ponuré odstíny, bude překvapen. Autorka je vyznavačkou barev, veselé a často po-
užité čakrové barvy dominují. Jak sama říká, každý obraz začíná volnou představou, která s postupným nanášením akrylových barev na plátno 
získává reálnější obrysy, někdy až s nečekaným výsledkem. Díky proudu inspirace při samotné tvorbě pak ve výsledku hledíte na lehkost, radost, 
lásku a optimismus, které z obrazů proudí. Unášet se takto můžete díky výstavě ve Střešovicích minimálně do konce tohoto roku.            (pel)

V  zájmu zajištění zpětné vazby od uživatelů stejnokrojů dostávají zaměstnanci DPP nově při 
jejich výdeji dotazník spokojenosti k položkám výstrojních součástí. V něm mohou anonymně 
sdělit náměty a  připomínky a  také vyjádřit míru spokojenosti s  jejich kvalitou a  provedením. 
Vyplněné dotazníky je možné odevzdat ve skladu K120, výdejních místech provozních skladů, 
případně na kterékoliv podatelně DPP.

Další možností, jak se vyjádřit, nabízí zaměstnancům uplatnění reklamací vad výstrojních sou-
částí. Statistika realizovaných reklamací je jedním z  vodítek pro případné úpravy technických 
specifikací pro jednotlivé výstrojní součásti při dalším nákupu. Pouze tímto aktivním přístupem 
se útvarům Skladové hospodářství a Centrální nákup může podařit hlavní cíl, kterým je nakoupit 
a dodávat zaměstnancům DPP co nejkvalitnější výstrojní součásti.                              (mab)

STEJNOKROJE S DOTAZNÍKEM

Obrazy z duše uvidíte   
ve Střešovicích   

Z MARKETINGU UITP VE VERONĚ
Ve dnech 25. až 27. října 2021 se konalo zasedání marketingové skupiny 
v rámci Mezinárodního svazu veřejné dopravy (UITP) v italské Veroně, 
a to poprvé fyzicky po téměř dvou letech kvůli pandemii covid-19, kdy 
probíhala setkání pouze online. Hostitelský dopravní podnik z  Vero-
ny ATV na úvod představil novinky a své závazky do budoucna, jako 
např.  plánované zavedení 4 nových trolejbusových linek. Dále byli 
účastníci obeznámeni s projektem tzv. The Lake Garda service, který 
má za cíl zatraktivnit oblast kolem tohoto jezera kvalitnějším servisem, 
což se daří zvýšením frekvence spojů, vícero linkami, propracovanými 
mapami apod. Verona dále připravuje nový design autobusových za-
stávek a nový systém jízdného.

Agenda jednání byla věnována i  předá-
váním zkušeností ostatních dopravních 
podniků ohledně kampaní na přilákání 
cestujících do vozů MHD a celkové podo-
bě MHD zpět po pandemii covid-19. Věděli 
jste, že třeba v New Yorku se s ukončeným očkováním pojí odměna? 
V této nejlidnatější americké metropoli se zaměřili na očkovací centra 
na větších přestupních bodech bez objednání a jako bonus dostanou 
očkovaní sedmidenní jízdenku na metro gratis. A  kupříkladu Paříž 
chystá pro cestující osobní přenosnou rukojeť do vozů k  vlastnímu 
zakoupení. Velkým tématem a přáním světových dopravců je zkrátka 
navrácení důvěry a návrat všech cestujících do MHD.         (ař)

Počínaje 6. listopadem 2021 byla ke zlepšení dopravní obslužnosti Psy-
chiatrické nemocnice v Bohnicích zavedena linka 235 v trase Nemocnice 
Bohnice  – Krakov  – Zoologická zahrada  – Podhoří. Linka provozovaná 
Dopravním podnikem jezdí celotýdenně v časovém rozsahu přibližně od 
6:30 do 20:00 hod. a je obsluhována midibusy zpravidla v intervalu 30 mi-
nut (v sobotu a v neděli ráno v intervalu 30–60 minut).

Dále v provozu PID dochází také k úpravám jízdních řádů některých linek 
a dalším dílčím změnám. Aktuální jízdní řády a další úpravy naleznete na 
dotčených zastávkách i ve vyhledávači spojení a jízdních řádech na webu 
DPP.                       (red)

Nová autobusová linka 
aneb Podzimní trvalé 
změny  

Fo
to

: D
an

ie
l Š

ab
ík

Řeč je o  legendárním sousoší 
na  zvaném Rodina. Bronzové 
sochy autorů Bohumila Tep-
lého a  Vladimíra Navrátila 
vznikly na konci sedmdesá-
tých let minulého století a svě-
tu se představily společně 
s  tehdy novou stanicí metra 
Flora, která byla uvedena do 
provozu 19.  prosince  1980. 
V  době výstavby obchodního centra roku 2000 bylo sousoší přemístěno do par-
ku na konečné stanici metra A  Depo Hostivař. Nyní se po 21 letech restaurova-
né sousoší vrátilo na své původní místo před obchodní centrum Atrium Flora.  
Dopravní podnik jako majitel tohoto díla původně uvažoval o jeho umístění v mís-
tě nové tramvajové smyčky Depo Hostivař, kterou začne stavět na jaře příštího 
roku. Nápad vedení městské části Praha 3 ale uvítal, a tak je Rodina zpět na Floře. 
DPP má zájem na tom, aby se v  rámci MHD cenná umělecká díla vracela na svá 
původní místa.                                   (dsa)

RODINA  
NA FLOŘE 

Foto: FB Atrium Flora

Zelená linka 
pražského metra 

kompletně  
pokryta sítí LTE

Díky spolupráci DPP a  konsorcia operátorů a  společnos-
ti CETIN je od konce října vysokorychlostní sítí LTE i  5G 
pokryt i  poslední úsek linky A, tj.  stanice Skalka a  Depo 
Hostivař a  oba traťové tunely mezi stanicemi. Cestující 
na zelené lince tak mohou telefonovat či datovat v celém 
úseku od Nemocnice Motol po Depo Hostivař. Jedinou  
výjimku tvoří samotná stanice Jiřího z Poděbrad, do které  
se LTE  síť dostane po dokončení modernizace. K  úplné-
mu po krytí pražského metra signálem LTE zbývá 5  sta-
nic: Střížkov, Prosek, Letňany na lince C, Rajská zahrada  
a Černý Most na lince B. V další fázi bude dokončeno po-
krytí linky C, operátoři v současnosti pracují už na Střížko-
vě a Proseku. Jako poslední zůstane linka B. Vše by se mělo 
stihnout do konce tohoto roku.                 (dsa)
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